



alaaalden987@gmail.com

CV

البيانات الأساسية:

- الاسم: د. علاء الدين محمد أمين
- التليفون: 01225868600
- تاريخ الميلاد: 20/09/1978
- الحالة الاجتماعية: متزوج
- الديانة: مسلم
- الجنسية: مصري

المؤهل العلمي:

- دكتوراة في التربية الخاصة.

سنوات الخبرة:

- (20) عامًا.

الخبرات والمهارات الخاصة:

- استشاري في مجال التربية الخاصة.

- أخصائي صعوبات التعلم.
- مدرب دولي معتمد.
- مستشار تربوي معتمد.
- المشاركة في تأليف العديد من الكتب العلمية، ومنها كتاب: (الأخطاء اللغوية الشائعة في التربية الخاصة وعلم النفس والبحوث العلمية).
- المشاركة في تأليف سلسلة من الاختبارات التشخيصية في اللغة العربية.
- المشاركة في العديد من الملتقيات الدولية، مثل: الملتقى الدولي التربوي بعنوان: (الأساليب التربوية وفقاً لنموذج ECTPBSM).
- المشاركة بالعديد من الأبحاث العلمية في المؤتمرات الدولية، مثل: بحث بعنوان: التعليم عن بعد واستراتيجيات تعليم اللغة العربية. في مؤتمر اللغة العربية الدولي الاستثنائي عن بُعد بالشارقة.
- عضو في الأكاديمية العالمية الدولية للتدريب.
- وكيل معتمد لجامعات قبرص بجمهورية مصر العربية، ودولة الكويت.
- تأليف العديد من الأبحاث العلمية المتعلقة بصعوبات التعلم.
- تأليف وتقديم العديد من الدورات المعتمدة في مجال التنمية البشرية، والتطوير الوظيفي والمؤسسي.

CV



alaaalden987@gmail.com

basic information:

- **Dr. Alaa Aldin Mohamed Amin**
- **Phone: 01225868600**
- **Date of birth: 20/9/1978**
- **Marital status: Married**
- **Religion: Muslim**
- **Nationality: Egyptian**

Qualification:

- **Ph.D In special education.**

Years of Experience:

- **Twenty years.**

Special experiences and skills:

- **Consultant in the field of special education.**
- **Learning difficulties specialist.**
- **Certified international trainer.**
- **Certified educational consultant.**

- **Participating in writing several scientific books, including the book: (Common Linguistic Errors in Special Education, Psychology, and Scientific Research).**
- **Participated in writing a series of diagnostic tests in the Arabic language.**
- **Participation in many international forums, such as: The International Educational Forum entitled: (Educational Methods According to the ECTPBSM Model).**
- **Participating in many scientific researches in international conferences, such as: a research titled: Distance Education and Strategies for Teaching the Arabic Language. At the Extraordinary International Arabic Language Conference in Sharjah.**
- **Member of the Global International Training Academy.**
- **Accredited agent for the universities of Cyprus in the Arab Republic of Egypt and the State of Kuwait.**
- **Authored many scientific papers related to learning difficulties.**
- **Authoring and presenting many accredited courses in the field of human development, career and institutional development.**